
Zápisnica č. 8/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 19. novembra 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Jozef Peterka prodekan MTF, Ľudovít 
Molnár, Ján Vajda, Dušan Bakoš, Ľubomír Šooš, Alojz Kopáčik, 
Ľudovít Petránsky, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, 
Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomný:   
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Rozdelenie hospodárskeho výsledku STU za rok 2006 (kvestorka Žideková) 
2. Komplexná akreditácia STU (pror. Finka) 
3. Osnova a harmonogram spracovania Výročnej správy STU 2007 (pror. Petráš) 
4. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
5. Riadiaca a kontrolná činnosť vo vzdelávacom procese v akad. roku 2006/2007 (pror. 

Kalužný) 
6. Pracovný poriadok na STU (pror. Finka) 
7. Týždeň vedy a STU (pror. Redhammer) 
8. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Rozdelenie hospodárskeho výsledku STU za rok 2006 (kvestorka Žideková) 
2) Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
3) Správa o prijímacom konaní na akademický rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
4) Riadiaca a kontrolná činnosť vo vzdelávacom procese v akad. roku 2006/2007 (pror. 

Kalužný) 
5) Pracovný poriadok na STU (pror. Finka) 
6) Týždeň vedy na Slovensku 2007 – sprievodné podujatia na STU (pror. Redhammer) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  5/7/2007 
 
Nesplnené úlohy: 1/7/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 10.12.2007 
 
 
K bodu 1 Rozdelenie hospodárskeho výsledku STU za rok 2006 

(kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Predložila písomný materiál k tomuto bodu rokovania a komentovala jeho 
obsah. STU hospodárilo v roku 2006 s celkovým ziskom z hlavnej aj 
podnikateľskej činnosti po zdanení vo výške 73,8 mil. Sk. Vedenie STU 
navrhlo vytvorený zisk použiť v plnej výške na tvorbu rezervného fondu. 
V súlade so zákonom o VŠ súčasti STU použijú rezervný fond podľa 



potreby na tvorbu fondu reprodukcie, štipendijného fondu a pod. V súlade 
s Dlhodobým zámerom rozvoja STU a odporúčaniami EUA sa z rezervného 
fondu R STU použije 20 mil. Sk na základný vklad pre vytvorenie fondov: 
Fond na podporu mladých výskumníkov (5 mil.), Motivačný fond (1 mil.) 
a Fond prefinancovania MVTS (14 mil.). 

 
Uznesenie KR STU č. 1/8/2007 
KR STU súhlasí s predloženým návrhom na rozdelenie hospodárskeho výsledku STU za rok 
2006. 
 
 
K bodu 2 Komplexná akreditácia STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Informoval členov KR STU, že STU požiadala o posun termínu pre 

odovzdanie akreditačného spisu do konca februára 2008. Systém bude taký, 
že pripravia sa všetky spisy k akreditácii podľa pôvodného scenára 
a problematické ŠO podľa nových kritérií budeme následne riešiť na 
univerzitnej úrovni. Oznámil ďalej, že z rektorátu STU bude dekanom fakúlt 
urýchlene zaslaný jednotný formát aspoň 1. strany pre akreditačný spis. 

Rektor Báleš: Informoval o pláne MŠ SR na zmenu systému pre rozdelenie dotácie s  
posilnením zohľadnenia výsledkov vedy a výskumu. MŠ SR plánuje skončiť 
akreditáciu VŠ v roku 2008. 

Pror. Kalužný: Študijných programov máme na STU ešte stále priveľa. 
Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Požiadal o vyjasnenie termínov, nakoľko návrh akreditačného spisu za 
fakultu musí prejsť schvaľovacím procesom aj na fakulte. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Navrhol pokúsiť sa pripomienkovať na MŠ SR jadrá, resp. sústavu 
študijných odborov, a vysvetlil praktické dôvody, ktorého k tomu vedú. 

Rektor Báleš: S pochopením privítal tento diskusný príspevok, požiadal dekana FEI 
o pripravenie písomného podkladu, s ktorým vystúpi na najbližšom 
rokovaní SRK. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/8/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o príprave komplexnej akreditácie. 
 
 
K bodu 3 Osnova a harmonogram spracovania Výročnej správy STU 

2007 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci termíny dodania podkladov a osnovu 

pre Výročnú správu STU ako aj príslušné zodpovedné osoby. 
 
Uznesenie KR STU č. 2/8/2007 
KR STU schvaľuje návrh osnovy a harmonogram prípravy Výročnej správy STU za rok 2007. 
 
 
K bodu 4 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 2007/2008 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. Obsahuje špecifiká 
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jednotlivých fakúlt v každom stupni vzdelávania a prehľadnú tabuľku 
o počtoch prihlásených, a zapísaných študentov na jednotlivých fakultách 
STU v dennej aj externej forme štúdia. Na niektorých fakultách robili 2. 
kolo prijímacieho konania aj keď bolo prihlásených veľmi málo študentov. 
Informoval, že doteraz sme neobsadili 5 doktorandských miest, ktoré nám 
boli pridelené z MŠ SR. Rektor STU nezmenil ani v jednom prípade 
rozhodnutie dekanov fakúlt o neprijatí študentov na štúdium, čo svedčí 
o korektnosti tohto procesu. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Požiadal o opravu údajov za Stavebnú fakultu v tabuľke uvedenej 
v prerokovávanom materiále. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Podľa súčasných vnútorných predpisov na STU nie je možné uznávať 
skúšky z predchádzajúceho štúdia. Odpoveď – pripravuje sa novela 
Študijného poriadku STU. 

Prodekan MTF  
STU Peterka: 

Zaujímal sa, koľko študentov robí fyzicky prijímacie skúšky na fakultách 
STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/8/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o prijímacom konaní na fakulty STU s pripomienkami. 
 
 
K bodu 5 Riadiaca a kontrolná činnosť vo vzdelávacom procese v akad. 

roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. Na jednotlivých 

fakultách máme stále veľké rozdiely v počte študentov, ktorí sa zúčastnili 
tohto hodnotenia. Študenti majú právo na hodnotenie zo zákona. Je tu 
podnet z fakúlt vytvoriť jednotný univerzitný dotazník na toto hodnotenie. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Ako problematické vidí bezpečnosť a záruku anonymity študentov pri 
hodnotení najmä cez počítač. 

Dekan FIIT STU 
Molnár: 

Navrhol si najprv ujasniť a definovať o akej kvalite to hovoríme, máme na 
to nejaké kritériá alebo indikátory ? 

Zástupca 
študentov AS 
STU Česelský: 

Pozitívne hodnotil systém zavedený na FCHPT STU, ktorý umožňuje 
vysoké zapojenie sa študentov do tohto hodnotenia a je anonymný. Problém 
je pri elektronickom dotazníku. 

Pror. Kalužný: Navrhol, aby sme na tému kvality výučby a učiteľov zorganizovali odborný 
seminár na STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/8/2007 
KR STU berie na vedomie Správu o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom procese 
v akademickom roku 2006/2007. 
 
Úloha KR STU č. 1/8/2007 
Rektor STU ukladá pripraviť univerzitný odborný seminár na tému kvality vzdelávania. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 31. 03. 2008 
 
 
K bodu 6 Pracovný poriadok na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil na rokovanie písomný materiál obsahujúci novelu Pracovného 
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poriadku na STU. V predloženom materiále požiadal upriamiť pozornosť  
hlavne na tie časti, v ktorých došlo k zmenám oproti minulosti. 

Rektor Báleš: Univerzita musí svoje vnútorné normy a predpisy prispôsobiť najneskôr do 
31.3.2008 novelizovanej legislatíve v SR, najmä Zákonu o VŠ a Zákonníku 
práce a iných. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Diskutoval k stanoveniu časového intervalu pre pevný pracovný čas 
a k čerpaniu a náhrad za dovolenky zamestnancov STU. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Diskutoval k možnosti nariadiť zamestnancovi ďalšiu prácu – formulácia sa 
mu zdá nejasná a treba ju upresniť. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/8/2007 
KR STU berie na vedomie návrh novely Pracovného poriadku na STU. 
 
Úloha KR STU č. 2/8/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU poslať pripomienky k predloženej novele 
Pracovného poriadku STU. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 26. 11. 2007 
 
 
K bodu 7 Týždeň vedy a STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál , ktorý obsahuje akcie STU 
organizované v rámci Týždňa vedy na Slovensku 2007. Všetky fakulty STU 
sa zapojili do tejto akcie a výsledok bol pozitívny. Informoval aj o expozícii 
STU na Veľtrhu vzdelávania v Nitre (14.-17.11.2007) – bola veľmi dobrá 
a mala aj vysokú návštevnosť. Poďakoval dekanovi FA STU za spoluprácu 
pri príprave tejto akcie. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/8/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o Týždni vedy na Slovensku 2007. 
 
 
K bodu 8 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Dostal list od dekana MTF STU Moravčíka ohľadom preradenia autobusu z rektorátu 
STU na MTF. Rektor uviedol, že v prípade ak nebude záujem žiadnej zo súčastí STU 
o autobus, tento bude predaný a miesto vodiča bude ku koncu roka 2007 zrušené. 

 
Uznesenie KR STU č. 4/8/2007 
KR STU súhlasí s preradením autobusu z rektorátu STU na MTF STU. Ak nebude záujem 
o autobus, tento bude do konca roka ponúknutý na predaj záujemcom mimo STU. 
 
2) Prorektor Kalužný: 

Pripravuje sa stretnutie s riaditeľmi stredných škôl z Bratislavy a blízkeho okolia, ktoré 
sa plánuje na január 2008.  

 
3) Prorektor Petráš: 

Požiadal dekanov o dodanie návrhov za fakulty do orgánov Alumni klubu STU. Týmto 
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súčasne aj pozýva všetkých členov KR STU na valné zhromaždenie Alumni klubu STU, 
ktoré bude 14.12.2007. 

 
4) Prorektor Finka: 

Informoval o výsledkoch rokovania vedenia STU na tému Postup pri výberových 
konaniach na profesorov a docentov. Písomné materiály budú poslané a na budúcom 
rokovaní KR STU tento bod prerokujeme 10.12.2007. 

 
5) Dekan SjF STU Šooš: 

Informoval o cenách Siemens, jednu 1. cenu získala aj STU, konkrétne FIIT STU. 
 
6) Prorektor Redhammer: 

- MŠ SR oznámilo spôsob započítavania publikačnej činnosti na účely rozdelenia 
dotácie. Databáza je však nedostatočne naplnená a termín na jej naplnenie prakticky 
uplynul. Vyzval preto dekanov fakúlt, aby dôsledne skontrolovali tento proces, lebo 
sa jedná o výšku pridelenej dotácie na budúci rok. 

- Informoval o zmene štatútu VEGA. Bude financovaných len málo, ale najlepších 
projektov. Existujúce projekty pravdepodobne dobehnú do konca. 

- Pozval na seminár k aktuálnym výzvam APVV, centrá excelencie, príprava 
medzinárodných projektov, 7. RP a pod, ktorý bude v stredu 21.11.2007 v aule D. 
Ilkoviča na STU v Bratislave. 

 
Úloha KR STU č. 3/8/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU vo vlastnom záujme zabezpečiť doplnenie 
publikačnej činnosti a citácií do databázy OLIB. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: ihneď 
 
7) Dekan FA STU Petránsky: 

Informoval o prednáške svetoznámeho španielskeho architekta Ricarda Bofilla na FA 
STU, na ktorú pozval prítomných členov KR STU. 

 
8) Vedúci služobného úradu rektora Timár: 

Oboznámil prítomných dekanov s akciou pre zľavnený nákup pánskej a dámskej 
konfekcie v predajniach firmy MODEV a rozdal dekanom príslušné poukážky pre 
všetkých zamestnancov STU. 

 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
Zápisnicu overili: 

Prof. Ing.. Dušan PETRÁŠ, PhD.,  prorektor STU 

 

Prof. PhDr. Ľudovít PETRÁNSKY, DrSc. , dr. h. c. dekan FA STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc.  rektor STU 
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